
[Summer Program] Come join the 2020 NCKU International 

Summer School 8/25-29 

 

 

 

The 2020 NCKU International Summer School, scheduled to be held by College of Management as an 

intensive online course from August 25th to 29th will feature Virtual courses on International 

Entrepreneurship for Global Challenge: Empowering Tomorrow’s Innovators as the topic and will 

offer innovative and insightful core courses for both undergraduate and graduate students. 

 

Lectures will be given by both experts from businesses and NCKU professors. The topics covered will 

include the areas of economic, social, and environmental issues, and the promotion of cooperation in 

sustainable development.  

You will receive an official NCKU certificate after completing the one-week program AND make 

friends from all over the world. If you have any questions, please feel free to contact us! 

 



*Online Info session (11:00-12:00, July 20th) on Cisco Webex:  

Meeting number:166 068 6762 

Password: kmEpEJ8b2X5 

Time: 11:00AM~12:00PM (GMT+8) 

Date: Monday,20th of July 

 

*Program website: http://summerschool.web2.ncku.edu.tw/p/412-1108-1581.php 

*Application: http://summerschool.web2.ncku.edu.tw/p/412-1108-1583.php 

 

Contact:  

Ms. Nan-Hsi, Chen 

Administration Office of College of Management, National Cheng Kung University 

Tel:+886-6-2757575 ext. 53010 

Email: Em53010@email.ncku.edu.tw 

  

http://summerschool.web2.ncku.edu.tw/p/412-1108-1581.php
http://summerschool.web2.ncku.edu.tw/p/412-1108-1583.php?Lang=en&fbclid=IwAR06pNbK-NQlu7Z_FuMaVlLv5zJXNjJe_TyNmcxvO2pESS5oVgAHDYJtCZk


[公告]2020 年 8 月 25 日至 8 月 29 日成功大學國際暑期學校說明會 

 成功大學管理學院於今年 8 月 25 日至 29 日舉辦線上英語暑期學校課程，邀請成大老師及台

灣在地企業家為學生提供為期一週之專業課程；期待提升與會學生創新能力以應對未來全球

永續發展挑戰，核心課程主要內容為可永續發展的相關社會企業管理方式。 

 為解答學生可能於暑期學校課程或是申請流程上的疑惑，管理學院特別辦理線上說明會、歡

迎各位有意參加暑期學校同學踴躍出席! 

 

 暑期學校課堂語言: 英文 

 課程時間:  2020 年 8 月 25 日至 2020 年 8 月 29 日 

 申請截止日期: 2020 年 7 月 23 日(台灣時間) 

 課程內容: 詳細內容請看附件簡章與活動官網: http://summerschool.web2.ncku.edu.tw/ 

 線上說明會: 

說明會日期: 7 月 20 日(一) 

說明會時間: 11:00AM-12:00PM 

Cisco Webex 線上會議地址:點此。(或輸入會議號碼: 166 068 6762，密碼: kmEpEJ8b2X5) 

 

聯繫窗口: 

Ms. Nan-Hsi, CHEN 陳南希 

Administrative Assistant 

Administration Office of College of Management, National Cheng Kung University  

Tel：886-6-2757575 ext. 53010 

Fax：886-6-2752455 

Office email em53010@email.ncku.edu.tw 

Address: 3th Floor, Administration Center of College of Management, Kuang-Fu Campus, National 

Cheng Kung University, No.1, University Road, Tainan City 701, Taiwan (R.O.C) 

國立成功大學管理學院 

 

 

http://summerschool.web2.ncku.edu.tw/
https://nckucc.webex.com/nckucc-en/j.php?MTID=m0cf5d8cd327ed3786a6de2cca1d76833
mailto:em53010@email.ncku.edu.tw

